

Juice PLUS⁺

BERRY BLEND +

blended fruit & vegetable juice powders

MÉLANGE DE BAIES

mélange des jus de fruits et légumes en poudre

120 capsules

NPN: 80095203



The next best thing to fruits and vegetables.

+ raspberry + bilberry + blueberry
 + cranberry + pomegranate + concord grape
 + blackberry + elderberry + black currant
 + artichoke + cocoa

Recommended dose (Adults): Take two (2) capsules per day with water and meals.
Recommended use: Juice Plus⁺ Berry Blend is specially formulated to provide Vitamin C and E and antioxidants as factors in the maintenance of good health. Helps in the development and maintenance of bones, cartilage, teeth and gums, connective tissue formation and wound healing.

Cautions and Warnings: Consult a healthcare practitioner prior to use if you are pregnant or breastfeeding, have an iron deficiency or a liver disorder, or for use beyond 12 weeks. Do not use if you are allergic to plants of the Asteraceae/Compositae/Daisy family. Hypersensitivity has been known to occur, in which case, discontinue use. Stop use if you develop symptoms of liver trouble such as yellowing of the skin/eyes (jaundice), stomach pain, dark urine, sweating, nausea, unusual tiredness and/or loss of appetite and consult a health care practitioner. Rare, unpredictable cases of liver injury associated with green tea extract-containing products have been reported.

Each capsule contains:	Amount per 1 capsule:
Fruit and vegetable juice powder and pulp from:	518 mg
Cocoa (<i>Theobroma cacao</i>) seed (123 mg), Concord grape (<i>Vitis labrusca</i>) fruit (118 mg), Pomegranate (<i>Punica granatum</i>) fruit (62 mg), Blueberry (<i>Vaccinium corymbosum</i>) fruit (50 mg), Green tea (<i>Camellia sinensis</i> leaf extract) standardized to 50% polyphenols (40 mg), Cranberry (<i>Vaccinium macrocarpon</i>) fruit (31 mg), Ginger (<i>Zingiber officinale</i>) root (29 mg), Blackberry (<i>Rubus plicatus</i>) fruit (25 mg), Bilberry (<i>Vaccinium myrtillus</i>) fruit (14 mg), Red raspberry (<i>Rubus idaeus</i>) fruit (12 mg), European elder (<i>Sambucus nigra subsp. nigra</i>) fruit (8 mg), Black currant (<i>Ribes nigrum</i>) fruit (6 mg)	
Vitamin C (from calcium ascorbate)	14.4 mg
Artichoke (<i>Cynara cardunculus</i>) leaf	15 mg
Grape seed extract (<i>Vitis vinifera</i>) standardized to 85% proanthocyanidins	12.5 mg
Citrus bioflavonoids (<i>Citrus sinensis</i>) fruit	2.5 mg
Mixed tocopherols concentrate (from <i>Glycine max</i>) providing 2.0 mg AT Vitamin E	33.9 mg
Non-medicinal ingredients: Silicon dioxide, Magnesium stearate, Guar gum, Lecithin, Pullulan, Water, Potassium chloride, Carrageenan, Calcium stearate, Modified food starch.	

Manufactured for/Fabriqué pour:
 The Juice Plus⁺ Company
 140 Crescent Drive • Collierville, TN 38017

Imported by/Importé par:
 The Juice Plus⁺ Company (Canada) Inc.
 2785 Skyhawk Ave. Unit 15 • Mississauga, ON L4W4Y3

Do not take if safety seal is broken or missing.
 Store in tightly sealed, light- and oxygen-resistant container in a cool, dry place (15-25°C).
 See bottom of bottle for lot number and expiry date

Gluten free - Vegan - Non GMO



STRICT KOSHER CERTIFICATION

Ce qu'il y a de meilleur après les fruits et les légumes.^{MD}

+ framboise + myrtille + bleuets
 + canneberge + grenade + raisin concord
 + mûre + sureau + cassis
 + artichaut + cacao

Utilisation recommandée (adultes): Prendre 2 capsules par jour avec de l'eau et un repas.
Usages recommandés: Le Mélange de Baies Juice Plus⁺ est spécialement formulé pour fournir des vitamines C et E, et des antioxydants comme facteurs qui contribuent au maintien d'une bonne santé. Aide au développement et au maintien des os, du cartilage, des dents et des gencives, et à la formation du tissu conjonctif, et favorise la cicatrisation des blessures.

Mentions de risques: Consulter un praticien de soins de santé avant d'en faire l'usage si vous êtes enceinte ou si vous allaitez, si vous souffrez de troubles du foie ou avez une carence en fer ou si l'utilisation se prolonge au-delà de 12 semaines. Ne pas utiliser en cas d'allergie à la famille des Astéracées/Composées/Marguerites. Une hypersensibilité peut se manifester. Si tel est le cas, cesser l'utilisation. Cessez l'utilisation si vous développez des symptômes de troubles du foie tels que le jaunissement de la peau/des yeux (jaunisse), des douleurs d'estomac, de l'urine foncée, de la transpiration, de la nausée, une fatigue inhabituelle et/ou une perte d'appétit et consulter un praticien de soins de la santé. Des cas rares et non prévisibles de lésions du foie associées avec des produits contenant de l'extrait de thé vert ont été rapportés.

Chaque capsule contient :	Qtée par capsule :
Poudre de pulpes et de jus de fruits :	518 mg
Cacao (<i>Theobroma cacao</i>) graine (123 mg), Raisin concord (<i>Vitis labrusca</i>) fruit (118 mg), Grenade (<i>Punica granatum</i>) fruit (62 mg), Bleuets (<i>Vaccinium corymbosum</i>) fruit (50 mg), Thé vert (Extrait de feuilles de <i>Camellia sinensis</i>) normalisés à 50% polyphénols (40 mg), Canneberge (<i>Vaccinium macrocarpon</i>) fruit (31 mg), Gingembre (<i>Zingiber officinale</i>) racine (29 mg), Mûre (<i>Rubus plicatus</i>) fruit (25 mg), Myrtille (<i>Vaccinium myrtillus</i>) fruit (14 mg), Framboise rouge (<i>Rubus idaeus</i>) fruit (12 mg), Sureau d'Europe (<i>Sambucus nigra subsp. nigra</i>) fruit (8 mg), Groseillier noir (<i>Ribes nigrum</i>) fruit (6 mg)	
Vitamine C (Ascorbate de calcium)	14.4 mg
Artichaut (<i>Cynara cardunculus</i>) feuille	15 mg
Extrait de pépins de raisin (<i>Vitis vinifera</i>) normalisés à 85% proanthocyanidines	12.5 mg
Bioflavonoïdes d'agrumes (<i>Citrus sinensis</i>) fruit	2.5 mg
Concentré de tocophérols, mélange (<i>Glycine max</i>) fournissant 2.0 mg AT Vitamine E	33.9 mg
Ingrédients non médicinaux: Dioxyde de silicium, Stéarate de magnésium, Gomme de guar, Lécithine, Pullulane, Eau, Chlorure de potassium, Carraghénine, Stéarate de calcium, Amidon alimentaire modifié.	

Sans gluten - Végétalien - Sans OGM

Ne pas utiliser ce produit si le sceau de sécurité est brisé ou manquant. Entreposer dans un contenant hermétiquement fermé, résistant à la lumière et à l'oxygène, dans un endroit frais et sec. (15-25°C).

Consulter le bas du flacon pour le numéro de lot et la date d'expiration L-013CA.2252